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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv . 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Dr. Pintér Sándor belügyminiszter úr részére

„Miért kellett megvárni egy gyilkosságot? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

A fiatalkorúak dohányzásának visszaszorításáról és a dohánytermékek kiskereskedelmér ől szóló
2012. évi CXXXIV. törvény hatályba lépése óta gyakran jelentek meg híradások az ország
különböző területeiről, hogy bűncselekményt követtek el a nemzeti dohányboltban dolgozó k
sérelmére.
Ezen cselekmények nyomán mindig felmerült a kérdés, hogy a fólia által biztosított beláthatósá g
hiánya nem segítette-e elő a bűnelkövetést . Más oldalról megközelítve az elkövet ő akkor is
megtette volna-e, ha a zártság nem adott volna nagyobb reményt a b űncselekmény
felderítetlenségére.
Most e kaposvári gyilkosság után a kormányzati megnyilatkozásokban az is elhangzott, hogy a
jogszabály nem rendelkezett a fóliázás kötelezettségéről . A fólia szó valóban nincs a törvényben,
de helyette a törvény 12 §-ban szerepel hogy kívülrő l a dohánybolt külső felületén mi látszódhat,
azokat viszont jól láthatóan kell megjeleníteni . A törvényjavaslat indoklása szerint „hangsúlyo s
eleme az új szabálynak a dohányboltok (elkülönített helyek) küls ő megjelenítésére vonatkozó
rendelkezés . Ez egyrészt egyfajta egységes megjelenítést biztosít, másrészt nem lesz csalogató
(sőt, kifejezetten tiltó lesz) a fiatalkorúak szempontjából .”
Az egységes arculat eredményezte a fóliázást, az meg csalogató lett a b űnözők számára
Kérdezem ezért Miniszter urat :
1. Hány bűncselekmény történt a törvény hatályba lépése óta ?

2. Hány bűncselekmény párosult testi, illetve súlyos testi sértéssel ?

3. Miért nem merült fel a korábbi b űnesetek nyomán, hogy nem kötelez ő a fóliázás?

4. Ha felmerült, akkor a bűnmegelőzés érdekében, miért nem tették meg a szüksége s
intézkedéseket, akár jogszabály módosításának kezdeményezésével ?

Megtisztelő válaszát írásban várom.

Budapest, 2015. május 8 .

Tisztelettel :

Varju László
Demokratikus Koalíció
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